



Protokoll styrelsemöte nr 6, 20 september, 18:30

Deltagande styrelseledamöter:	Peter Dacke, ordförande	X
	Mats Krih, vice ordförande	X
	Madelaine Ledell, Kassör	X
	Peter Gabrielsson, sekreterare	X
	Johan Hagman	X
	Tomas Ledell	X
	Linda Sandberg	X

§ 1 Mötets öppnande

Sammanträdet öppnades av ordförande Peter Dacke som hälsade alla välkomna.

§ 2 Val av justeringsperson

Mötet utsåg Peter Dacke till justeringsperson.

§ 3 Föregående protokoll

Inga synpunkter på föregående protokoll.

§ 4 Godkännande av dagordning

Beslutades att godkänna föreslagen dagordning.

§ 5 Välkommen Madelaine – vår nya kassör

Styrelsen välkomnar Madelaine Ledell som föreningens nya kassör. Madelaine presenterade sig och sedan gjorde vi en presentation laget runt.

§ 6 Orientering kring arbetet med nya normgränser

Peter G redogjorde för arbetsläget kring normgränser som har behov av att justeras efter att ha varit oförändrade i många år. I samband med detta har Louise ett förslag på nya gränser vad avser kast och Peter G för hopp. En diskussion kring nyttjande av svensk friidrotts elitnivågränser som normgränser för deltagande på SM.

Efter en diskussion så beslutade styrelsen att vi ska fortsätta arbetet och sträva efter att använda elitnivå 19 år för SM-normgräns. I samband med det ska policyn ses över så att det ytterligare tydliggörs att nominering föregås av diskussion och att en normgräns inte är absolut.

§ 7 Orientering kring aktivas bidrag inför höstens budget

Peter G redogjorde för läget med aktivas bidrag, hur det ser ut efter säsongens resultat, utifrån den modell vi har. Peter lyfte några frågeställningar kring storleken på elitbidragen och formerna för utformningen av bidragen nästa år. Bl.a. så undersöker vi möjligheten att lägga större tyngd på tävlingar och mindre på ranking/statistik.

Styrelsen gav följande inspel till det fortsatta arbetet: Vi arbetar vidare med att lägga en större tyngd på mästerskapsresultat. Och ser på en modell även för trotjänare (18 år och uppåt). Aktuellt arbetsex mailas ut till styrelsen. Förslag på slutlig modell med nivåer presenteras på nästa styrelsemöte.

§ 8 Orientering kring resultaten från mästerskapen

Peter G redogjorde kortfattat för resultaten från SM, JSM och USM. Utfallet var positivt för JSM och USM, och inte lika positivt för SM utifrån bl.a. placering topp-6 och medaljer. Resultatet visar bl.a. att den nomineringsdiskussion vi haft i sommar fungerat bra.



§ 9 Träningar i Visättra och Vårby – vår samverkan med HUGÉ och Fabège

Peter D redogjorde för hur samarbetet började med Hüge och kommunen och vad syftet var när verksamheten började i Visättra/Flemingsberg och senare Vårby. För Huddinge AIS har grunden varit att föreningen kan långsiktigt upprätthålla ekonomi och verksamhet i balans. Detta gäller såväl sommar- som vinteraktiviteter.

I dagsläget har vi en situation där vi behöver se över den totala budgeten för verksamheten (ledare, lokal, utbildning). Madelaine sätter ihop en samlad bild av budgeten för denna verksamhet. Redovisning sker vid nästa möte. Underlaget bör om möjligt vara tillräcklig för att ta ställning till fortsatt inriktning för både friidrottsskolan och terminsverksamheten i Visättra/Flemingsberg och Vårby.

Tomas och Mats ser hur de kan tillsammans fungera som mentorer för de ungdomsledare som för närvarande leder verksamheten i Visättra/Flemingsberg.

§ 10 Planering för rekrytering av kanslipersonal

Styrelsen planerar ett separat arbetsmöte där vi tillsammans sätter ihop den kravspecifikation som avspeglar det vi önskar att kanslipersonalen ska göra. Peter D kallar till detta möte.

§ 11 Arbetet med bidragsansökan ventilation kansliet

Mats redogjorde för arbetsläget. Kommunen har garanterat 80 000 kr i bidrag. Mats har också träffat några nya möjliga leverantörer som inkommit underlag som kan möjliggöra en billigare och tillräcklig modernisering av nuvarande ventilationssystem.

Mats driver frågan vidare med kommunen och med de nya möjliga leverantörer,

§ 12 Nästa möte 18 oktober

Nästa möte är den 18 oktober.

§ 13 Mötets avslutande

Peter D förklarade mötet som avslutat kl. 21:00.

Vid protokollet:

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Peter Gabrielsson".

Peter Gabrielsson

Justeras:

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Peter Dacke".

Peter Dacke